
 

Z á p i s 

z členskej schôdzi Spolku záhradkárov Bernolákovo zo dňa 22. februára 2015 

 

 

 

P r í t o m n í: podľa prezenčnej listiny 

 

P r o g r a m:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie zapisovateľa 

4. Správa o činnosti SZB za rok 2014 

5. Doplňujúce voľby výboru 

6. Správa hlavnej kontrolórky SZB 

7. Plán práce na rok 2015 

8. Blahoželanie jubilantom 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

1. Otvorenie 

Členskú schôdzu otvoril predseda Spolku záhradkárov Bernolákovo Milan Slaný, 

ktorý privítal prítomných členov ako aj hostí. Minútou ticha sme si uctili členov, ktorí 

naše rady opustili – Ing. Štefan Tám, Stanislav Kováč a Rudolf Jung. 

Pán Brunovský oboznámil prítomných s programom členskej schôdze, ktorý dal 

následne odsúhlasiť. Skonštatoval, že pri  106-člennej  základni musí byť účasť aspoň 

1/3, aby mohla byť členská schôdza uznášaniaschopná. Na členskej schôdzi bolo 75 

členov. Prítomní členovia navrhnutý program jednomyseľne schválili. 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: 

Helena Černayová – predseda 

Vladimír Fábry – člen 

Štefan Šmihla – člen. 

Návrhová komisia bola jednomyseľne schválená. 

 

3. Určenie zapisovateľa 

Za zapisovateľku bola navrhnutá (aj schválená) Helena Černayová. 

 

 

 

 



4. Správa o činnosti SZB za rok 2014 

Správu podal predseda Milan Slaný. Ustanovujúca členská schôdza bola 2. 2. 2014, 

kedy spolu s prípravným výborom prebehla voľba nového výboru, ktorý pracoval v 

tomto zložení: Milan Slaný – predseda, Karol Brunovský – podpredseda, Jana 

Jurčová – tajomník, Valéria Saturyová – hospodár. Okrem týchto vo výbore pracovali 

aj Milan Buček, Helena Černayová, Peter Gažo, Daniel Novák a Emil Vrbovský. 

Výbor úzko spolupracoval s asistentmi: Monika Drab, Štefan Fandl, Ing. Štefan 

Káčer, Jaroslav Korbaš, Marta Kováčová, Jaroslav Navara. Spolupracovali aj 

obvodári. 

Vznikom novej organizácie bolo treba zariadiť veľa vecí – zaregistrovať nové 

Stanovy, nové IČO, pečiatky atď. V mnohom nám pomohol zástupca starostu obce 

Ing. Bečica. 

Vystúpením zo ZO SZZ bol založený nový Spolok záhradkárov Bernolákovo. 

Členovia výboru a asistenti pracovali podľa plánu a potrieb SZB. Zorganizovali sme 

výstavu vín, ktorá bola tak ako po iné roky úspešná a zúčastnilo sa jej hodne 

návštevníkov. 

Na jeseň bola ďalšia výstava ovocia, zeleniny a kvetov. Na tejto spolupracujeme aj so 

základnou školou, ktorá tu vystavuje svoje výrobky a aranžmá z ovocia a zeleniny. 

V septembri sme zorganizovali zájazd na Moravu do Pavlovíc. Bola tam výstava 

ovocia a zeleniny, propagovaná aj na internete. Skonštatovali sme, že výstavy  tohto 

druhu sú v našej obci  väčšie, pestrejšie a zaujímavejšie. Mal tam byť aj krojovaný 

sprievod, no kvôli nepriazni počasia sa neuskutočnil. Preto sme sa na spiatočnej ceste 

zastavili v Ledniciach. 

Na záver sa predseda SZB poďakoval  všetkým členom, ktorí sa podieľali na 

aktivitách spolku, starostovi obce Ing. Poórovi, obecnému úradu, obecnému 

zastupiteľstvu. Vyzdvihol aj dobrú spoluprácu so základnou školou. 

 

5. Doplňujúce voľby do výboru 

Nakoľko Peter Gažo požiadal o uvoľnenie z výboru SZB zo zdravotných dôvodov, 

bolo treba výbor doplniť o  odchádzajúceho člena. Doporučená bola Monika Drab. 

Tento návrh  bol schválený. 

Pán Gažo je ochotný naďalej spolupracovať podľa potreby v konzultáciách, 

poradenstva a vo všetkom, čo sa týka záhradkárčenia. 

 

6. Správa hlavnej kontrolórky SZB 

Revíznu správu o hospodárení spolku za rok 2014 predniesla Marta Kocková. 

Podala tiež informáciu o všetkých finančných operáciách za uplynulý rok. Ku koncu 

roka sme evidovali 118 členov. 

 

 

 

 

 

 



7. Plán práce na rok 2015 

S plánom práce prítomných oboznámil predseda Milan Slaný. V tomto roku 

plánujeme: 

- výstavu vín – marec (v kultúrnom dome) 

- výstavu ovocia, zeleniny a kvetov – september (v kultúrnom dome) 

- podľa záujmu zabezpečíme prednášku o reze viniča, stromov, spracovanie vín 

- zájazd podľa záujmu členov. 

Naďalej chceme pokračovať v spolupráci s obecným úradom, so základnou školou. 

Podnety z radov občanov budú akceptované. Výbor sa bude schádzať podľa aktuálnej 

potreby. 

Predsedu spolku doplnil podpredseda Karol Brunovský. Na stoly dal pozvánky na 

výstavu vín. Bližšie informoval o organizovaní zájazdu. V dnešnej dobe to už nie je 

také lukratívne a zaujímavé ako pred niekoľkými rokmi.  Doprava je veľmi drahá, 

preto musíme kalkulovať veľmi dobre, aby zájazd zaujal, aby sa neopakoval, aby 

priniesol úžitok a radosť všetkým, aby sme ho mohli zaplatiť. 

Dal návrh navštíviť Topoľčianky – kde v máji bude deň otvorených dverí, prehliadky 

zámku – kaštieľa, galakoncert, je tam hypologické múzeum (kone), zubria obora. Je 

tam z čoho vybrať. Na jeseň by sa mohla navštíviť výstava ovocia v Trenčíne. 

Všetky informácie i činnosti nášho spolku sú v našej vývesnej skrinke ako aj na 

internete, ktoré tam aktuálne dodáva Karol Brunovský. 

 

8. Blahoželanie jubilantom 

Predseda spolku Milan Slaný spolu s Valériou Saturyovou  blahoželali členom-

jubilantom, ktorí v tomto roku oslavujú okrúhle narodeniny. Každý dostal krásny 

červený karafiát. 

 

9. Diskusia 

Vystúpili v nej: 

- Milan Slaný -  bližšie oboznámil s výstavou vín, ktorej predchádza odoberanie 

vzoriek. Tu pravidelne pomáhajú manželia Valčekovci, Dano Novák s počítačom a 

Milan Slaný. Odborné degustačné komisie ohodnotia všetky vzorky vín. Spracované 

vyhodnotenia budú uverejnené v bulletine, ktorý bude k dispozícii na výstave vín. 

Víno, ktoré bolo podávané na členskej schôdzi  bolo z poľnohospodárskeho družstva 

Chorvátsky Grob, sponzorsky aj od Milana Slaného a Jaroslava Korbaša. 

Pán Slaný mal otázky aj na zástupcu z obecného úradu a to ako to bude s financiami 

pre občianskej združenia v tomto roku ako aj na personálne zmeny na obecnom 

úrade. 

         - Iva Pipíšková  - odovzdala pozdrav od starostu obce Richarda Červienku, 

          ktorý sa pre zaneprázdnenosť nemohol zúčastniť. K otázke zájazdom pre SZB    

          navrhla možnosť výletu do Rakúska. Odpovedala aj na otázky pána Slaného. 

          Niektoré personálne veci boli riešené ešte v minulom roku, matriku vybavovala   

          v zastúpení pani Nagyová, t. č. je tam už pani Molnárová. Čo sa týka dotácií, 

          jednotlivé občianske združenia predkladali žiadosti o dotácie ešte v roku 2014, 

          a v rámci možností určitý finančný príspevok združenia obdržia. 



 

– Helena Černayová – poďakovala manželom Drabovým za ich sponzorské 

darčeky, ktoré venujú našim členom nielen na členských schôdzach, ale aj na 

zájazdoch. 

 

– Pani Noskovičová zo Spolku záhradkárov z Ivanky pri Dunaji nás oboznámila 

s ich bohatou činnosťou. Majú 198 členov a do roka robia cca 20 akcií. 

 

– Karol Brunovský hovoril o jesennej výstave ovocia, zeleniny a kvetov, ktorú 

by bolo dobré s niečím spojiť – rozšíriť – treba dať námety, návrhy. Tiež informoval, 

že aktuálne informácie o postrekoch sú k dispozícii vo vývesnej skrinke. 

 

– Marta Brunovská pripomenula, že zaplatenie členského je potrebné potvrdiť aj 

v preukaze člena SZB (nielen na zozname obvodára). Ďalej podrobne doplnila  

informácie o Topolčiankach. 

 

– Monika Drab doplnila, že naďalej platí zľava pre členov Spolku záhradkárov 

Bernolákova, ktorí sa v jej predajni preukážu členským prukazom dostanú na 

zakúpený tovar 5 % zľavu. 

 

– František Valček navrhol, že zájazd nemusí byť vždy len na výstavy ovocia a 

kvetov, ale nemohol by byť aj na koncert dychovej hudby? 

 

Za diskusné príspevky poďakoval pán Brunovský, ktorý diskusiu následne 

uzavrel. 

 

 

 

10. Návrh uznesenia 

Návrh uznesenia prečítala Helena Černayová. 

– Členská schôdza   b e r i e   n a   v e d o m i e Správu o činnosti za r. 2014 

 a Správu hlavnej kontrolórky za rok 2014 

– Členská schôdza   s c h v a ľ u j e   Plán úloh na rok 2015 

– Členská schôdza   u k l a d á   výboru SZB 

dbať  o včasné plnenie úloh prijatých na dnešnej členskej schôdzi 

spolupracovať s obecným úradom a občianskymi združeniami v obci 

zorganizovať a zabezpečiť XXVII. Výstavu vín 

zorganizovať a zabezpečiť výstavu ovocia, zeleniny a kvetov 

zorganizovať prednášky podľa požiadaviek členov spolku 

– Členská schôdza   u k l a d á   všetkým členom 

aktívne sa podieľať na plnení úloh prijatých na dnešnej členskej schôdzi. 

 

Navrhnuté uznesenia boli odsúhlasené bez pripomienok. 



 

 

11. Záver 

Zasadnutie členskej schôdze ukončil predseda Milan Slaný. Poďakoval za účasť, 

diskusné príspevky, dobré návrhy a spoluprácu. 

 

Prítomní zostali ešte dlho debatovať pri občerstvení, ktoré im pripravili členovia 

výboru. Pochutnali si pri obložených chlebíčkoch, koláčikoch, káve, čaji a 

samozrejme vínku. Všetci sa tešíme na najbližšie stretnutia. 

 

 

 

 

 

 

Zaznamenala: Helena Černayová 

 
                                                                       
 

 

 

 

 

 
 


